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Protokół \r 4l20f1
z posiedzenia Komisji Rozw-oju Gospodarczego

odbytego w dnitl 13 września 2021 roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisii otrvorzył je.j Przervodniczący Jan Rutowicz witajqc na

wstępie zebranych członkow.
Stwierdził, ie na stan 5 członków zgodnie z iistę obecności w posiedzenitr udztał
bierze 4, co stanowi quorum do pode.jtnowania prawomocnych decyzji.
W obladach był nieobecny radny Rober1 Bolrrba.

Lista obecności stanowi załącznik nr l do protokotu.
Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał:

- Wojta Gminy HenrYka Koniecznego,
- Se]<retarza Gminy Barbarę Bade lsk4 ) '

- Z-cę Skarbnika Gminy Wandę Urbańsk4,
- Inspektora ds. rolnictwa i gospodarowania

odpadami komunalnymi Joannę D4blorvskq,
- Inspektora ds. ochl.ony środowiska Tomasza Plutę,
- Re f-erenta ds. zaopatrzenia w wodę Sylwestra Wijaczi<ę.

Ljsta obecności stanow-i zał4cznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Przewodniczący Kornisji zapoznał Z proponowanym porz4dkiern posied zenia,
ktor'v stanowi załącznlk nr 3 do niniejszego protokołu. Do porz4dku nie było uwag.
I(omisja.jednogłośnie plzyjęła porządek posiedzenia w następu.j4cy* brznrieniu:

l. Otrvarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porzqdku posiedzenia Komisji.
3. Przyjęcie protokołtl zpcpl.zedniego rł,spolnego posiedzenia Korr-risji odbytego

'uv dniu 1B sierpniaf02l roku.
4. lntorlrracja o dzia,łaniacil prołrlaktycznych znieruąących do aktywizacji

lrliesz]<ańców Gllilly Fałkow rł, zakresie dbałości o środowisko i pl.zyrodę.

5. Gospodal.ka odpadalni stalyrlli na terenie grniny. omorł'ienie kosztow związanr,.c}.l

z.e z,bieran iem odpadcin, i stanu roz,liczen z t-nieszkancami.
6, Zapoztranie się z pro.je]<tami irchwał rt' sprarł'ie zllliall rł t.e'gu]alnjnie dostarczania

rt,cldy i odprowadzania ściekorł'na tet.enie Gminy Fałkorł'.
7'. Zapoznanie sie z lrlateriał'alni rla lrajb1izsza ses.je Rady Glniny.
B. Splarł1, roŻne i u,olne lvrliosi<i.
9 . Zakonczen ie posi edzenia.
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Ad pkt 3.

Następnie Konrisja bez uwag i .jednogłośnie ptzyjęła protokoł ze wspólnego
posiedzenia Kornisji odbytego z dnia 18 sierpnia2021 r.

Ad pkt 4.

W tym punkcie Prowadz4cy udzielił głosu inspektorowi ds. ochrony środowiska
Tolnaszowi P1ucie, ktory opowiedział o wiosennej akcji sptz4tanla gminy. Działanie to
wynikło z ponrysłów tnieszkańcow gnriny Z pomoc4 mediow społecznościowych.
Gmina zakr.rpiła na ten cel rękawiczki oTaZ nlezbędne ko1orowe worki na zbierane
odpady. Intbrmacje o akcji przekazano poszczegolnym sołectw-oln Z prośb4 o
wywieszenie na tablicach ogłoszeń. Do akcji dołączyty 4 sołectwa i 2 radnych.
ogołem rv akcji wzięło udział on<oło 60 dorosł1,ch osob i j0 dzieci.Zebrano l250 kg
odpadow roŻne) fl a]<cj i.

Zab\era14c głos radn,v Jan Dziuba podkr.eś|lt, Że nic nie słyszał o tej akcji więc
była Za słabo fozpropagowana. Wobec powyzszego popr.osił. by w przyszłości.
zwiększyc llczbę ogłoszeń, a nawet rozprolvadzić jakieś u]otki po sołectwach'
W czasie pandemii większość ludzi spędzała wolny czas nie wyclrodzqc z domórv'
poza tym starsi ]udzie nie korzystajqz Internetu i rnediow społecznościowych więc nie
wiedzieii o tej akcji.

W odpowiedzi pan wojt Henryk Konieczny porviedział, Że jest za
kontynuowanienr takich akcji w przyszłości i.ieś1i jest taka sugestia parra radnego, to

z pewnościq po.!dzie w teren więcej ogtoszen i inforrnacji.

.Ąd pkt 5.

W tym miejscu głos zabl.ała irrspektor Joanna Dębl.owska, ktora prowadzi.w

Lrzędzie Sprawy rolnictrva i gospodarowania odpadanri kolrrunainylni. Powtedziata

między innymi, ze kosztY zwi4zane z systelneln zbier.aniem odpadorł, z nierucholnoścl

zalrrieszkałych rł, okre sje od 1 stycznia do 9 r,vrześnia 202l roku kształtolvał-v sle

lrastępuj4co:

Na dzien 9 rł'l.ześnia 202] r. odnotowano lrastępujace rvpłaty:

Wpłat1, biezqce u, l<asie - 234 5l 8,30 zł

Wpłatr za]eułosci rł j<asic ] la .ł50..5Ó zł

Wpłaty biezqce u inkaseIlta - 49 598,00zł
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Wpłaty biezqce w banku - 64 5]6,10 z)

Wpłaty zaległości w. banku - 33 ]21.1| zł

odsetki za zwtol<ę w kasie - 1 4]3,00 zł

odsetki za zawłokę w banku - 395,33 zł

Koszty egzekucyjne \Ą/ kasie - B35,20 zł

Koszty egzekucyjne w banku - 290,00 zł

W przedmiotowyrn okresie zostały wysłane upomnienia w i1ości I12 szt'

nat'qcznq kwotę 47 023,85 zł

Gmina Fałkow poniosła koszty związane z odbiorem i zagospodarowaniem odpadow

z nieruchomości zamieszkałych w kwocie 441 5BB,35 zt.

W sierpniu wszystkie sołectwa otrzylnały intbrrnację, ie w związku z niedopetnianiem

obowiqzku lzetelnego segregowania odpadow przez mjeszkancow PGK Koriskle

będzie w imieniu gminy dokonywac ]<ontroli oddawanych odpadow.

Ad pkt 6.

W tym punkcie głos zabrał refbrent ds. zaopatrzenia w wodę iodprowadzanla
ściekow Sylwester Wijaczka, który poinforlnował, ze na na.]blizszej sesji rady gnliny
zostanie poddana pod głosorł,anie ucIrwała w sprawie przesłania do Państwort'ego
Gospodarstrva Wodnego Wody Po1skie ce1em zaopiniowania projektu uchw,ały

zmieniaj4cego zaplsy w Regularninie zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ściekorv
dla Gminy Fałkow' Zapis1, te będq clotyczyc terlninow zatatwlanla Spra\Ąi

w pozwoleniach przytączenia się budynkow do istniej4cej sieci wodociqgorvej
i kanalizacy]nej. Zniany te pokierowane SQ \Ą/ zwt4zku Ze znlianami pfawa
budoq,lanego' a Co Za t,vm idzie dostosolvania się do obow.ięzuj4cych przepisow.

Ad pkt 7.

W tyn.r punkcie z-ca Skarbnika Wanda Urbanska omorviła flnansolt,e projekty

uchrł,ał przygotou'ane na na.]bliŻszq sesję r.ady gmin.v. Był,y to zllian1,w Wie]oletniej
Prognozie |-inansorve.; Gminy na lata 202] - 2026 i Budzecie Grliny Fałkorł,.na rok
2af1 oraz udzielenja pomocy f-inansorve.j Porł,iatowi Koneckielrlu na realizację zadania
publicznego.

Następnie kierorł,ni]< GOPS Agnieszka Czechowska olnorvi,ła pro.jekt uc]lrł,,ał)''

dotyczący wzolu u.niosku o p1.ZyZnanlc dodatku mieszkaniorł'ego oraz \Ąizoiu

deklaracji o dochodach gospodarstrva domotł'e..eo za okres 3 lniesięc1,. ka}endu''g1łlycIl
poprzedzajqcych dzieri złoŻ'enia rł,niosku o dodate]< lnieszkaniovi'y. :$
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Ad pkt 8.

\a poczqtku tego punktu zabrał gtos Przerł,odnicz4c'v Rady Gminy Piotr
Gorrerka i odczytał pisrno jakie wpłynęło do Rady Gminy dnia 3l.0B.202] roku od
rnieszkanców ulic,v Modrzewiowej w Fałkowie w sprawte ptzekazania na rzecz gminy
działek pod budorł,ę drogi, chodnikow, oświetlenia.

Radnym Znana jest ta Spl.a\Ąia. poniewaz była poruszana na wszystkich
kornisjach rady grninv wiosn4 tego roku i wórł,czas została przez radnych odrzucona.

Jako pierw.Szy zabrał gtos radny Jan Dziuba, ktory powiedział, ze podtrzyrtuje
swoje stanowisko odnośnie odrzucenia tei prośby chociazby Z tego powodu, ze
właściciele zdawali sobie sprawę w jakim rrriejscu kupujq swoje działkt. Następnie
zabrat głos Wojt Gnliny i powiedztał, Że w tyrn roku z pewnościę nie stac gminy rra

p1anowanie tego typu inwestycji ze wzgtrędu na wielkie łjnansowe zaangaŻowanie
związane Z rewitalizacj4 Fałkowa. Natomiast nalezy się zastanowic nad
odprowadzenienr stamt4d zastojow wody. Woda ta częściorvo spływa z drogl gnlinnej.

Komi sj a ne gatywn i e rozpatr zyła olnawi anę sprawę.
W tym miejscu wojt Gminy poprosił inspektora Parvła Pękalę, ktory zajmuje się

w Lrzędzie pozyskiwaniem f-tlnduszy zewnętrznych i koordynu.je inwestycje zwiqzane

' '.o.",ito1i,o.\" Ient1.ul11 }-ałkowa. lnspektor powiedział rniędzy innylni. ze jedrrymz t! vvtLqrrzql-] q \

znaszych partner.órv rv tym przedsięwzięciu.]est GS ,,SCH'. w Kodrębiu. Społdzielnia
zrvróciła się do g:niny o polxoc finansorł'ą Za przejęte kilka lat temu budynki
gospodarcze l płot. operat Szacunkouy z 20]4 roku za te obiekty wynosi 189 000
złotych. Gmjna rozebran4 wiatę wykorzysta ponownie na oCZysZCZalni ściekorv jako
lnagazyn pod solankę rvykorzystyrvanq do posypywania drog rv czasie zilny, natolniast
rozebrany płot lł.vkorzystano do podbudow.v remontolł',anych drog' Gmina jui
poniosła pewne koszty pl.zy utwardzeniu terenu rł,okoł budynku sklepu i apteki, wobec

i]owyzszego naiezy rozwazyc mozliwość zwrotu dla GS-u w granicach 40 000 zł po
rł'cześniej SZyITI wykonaniu operatu szacunkowego.

Następnie głos zabrał Przewodnicz4cy Komisji Jan Rutowicz. Zwroclł się on
z prośb4 o wycięcie trzech .]esionów przy drodze gtninnej w Skot.nicach, naprzeciw
posesji Jozeta Harł,ryły orazzgłosił potrzebe remontowania drog :

"1) Plaskon,ice Starzechowice pr7-ez tzw. ,"Borki",
2) W Skornicach ulicy Julianowskiej w kierunku mieszkania p' A. Muskały.

Pan Wojt odpowiedz'iał, ie na relT]onty drog s4 ztoŻone rł,nioski i czeł<alny na ich
l.ozsttzygnięcie, poniert'az lepiej .iest budować prz1, polxocy środkow. finansorvyclr
z zewnqtrz niŻ z rvłasnego budzetu.

Jako następna głos zabr.ała radna Monika Stefanska pytajqc CZy pan Wo.it ma

lvpływ. na księdza proboszcza w FałI<orvie aby rv .;akiś spostib zobowiązać go do
pospl.Zqtan j a tel.enu u1l.]ell1al.Za.

Pan Wojt odpowiedz'iał,ze lrra taki sam wp\.11'.jak pani radna. W dyskusję lvłaczył się
Przervodn:CZ4Cy Rady Glnilly Piotr Gonerka, ktory podkleślił, ze jest zniesnlaczolly
]-^it^'- -'. '.^'l;..ch społecznościoq,ych. L,rvaza. ze nie lllozna obrazać ludzi rł' ta]<irJL-l tlrrl \Y rrrLulct

sposob. Proboszcz jest adllinistratorenl ]<ościo]'a i cmentarza jak rowniez vg duzej
lliel.ze dec-vdentenr jakie pface cZ}, rel.nonty będą rea]izorł'ane. .Ieśli ]<toś lna u\Ą/agi'
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powinien Z p]:oboszczelx rozmawiać. oczywiście jest wiele zasftzeŻen do stanu
cmentarza czy terenu wokół niego a]e trzeba probować te problemy rozwi4zywac, a

nie tylko komentować' Nalezy mieć na uwadze, Że utrzytnanie cmentarza to nie jest
latwa praca.

Ad pkt 9.

W zwi4zku ze Ztealizowaniem porzqdku posiedzenla Przewodnlczqcy Komisji
podziękowat wszystkim zaudział i zamkn4t posiedzenie.

Na tym protokoł zakończol-lo.

Protokołowała.

INSPFKTORn. lr.--'Y " llrntov
Dprota Aniał

PRzEwoDNIczĄcY
Kom i s j i pąu oj1l G ospodarczego
Radflsrli4fo w Fałkowie
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